
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d. 6. maj 2021 i Afdeling 500, Bytoften, kl. 19.00 Beboerlokalet 

Til stede: A.G, Lise-Lone, Lisbeth, Kurt, Kasper, René, Knud og Tove 

 Punkter Beslutning og hvem, der 
handler herpå 

1. 1 
min. 

Godkendelse af referat fra sidste møde 4. marts 
2021 

Godkendt 

   

2. 1 
min. 

Udskydelse af 50års jubilæet, til 2022 Søgt om tilskud hos Søren 
Mortensen. 
 

 2022 sommer  

3. 10 
min. 

Regnskab 2020 - gennemgang Bestyrelsen har godkendt 
regnskabet 

   

4. 30 
min. 

Gennemgang af budgetpunkter til 2022 
(se vedhæftede filer) og godkendelse heraf 
videresendes til Peter 

 

 Evt. udsætte rep. af løse fuger til 2027 og hvis 
muligt sætningsrevner, hvis forsvarligt. 
Beton på overfladen ved storskrald i stedet for 
fliser. 
Efter sommer skal vi sætte os ned og tænke tanker 
omkring legeplads. Kurt har fundet nogle kataloger. 
(Fx en opfordring til, at forældre til børn, der 
bruger legepladsen kan være med til en 
arbejdsdag/weekend, hvor den shines op med 
slibning og maling). 
………………………………………………………………………………. 
Kurt ridser op, hvilke molokstationer, der bliver: 
Molok halvstr. Til madaffald 
Molok pap og papir 
Molok metal, plastic og kartoner 
Molok grå – restaffald (gavepapir restaffald) 
 

Bestyrelsen har godkendt  
budgettet 
 

5. 10 
min. 

En forespørgsel, ang. ønske om at sætte et telt op 
i et par dage til afholdelse af en studenterfest, 
samt til besøg ved studenterkørsel. (Via Peter B. 
Mortensen) 

 

  Af hensynet til øvrige beboere 
siger bestyrelsen nej til 
opstilling af festtelt på fælles 
arealer. 

6. 10 
min. 

Forslag til ændring af husorden: 
Vedr. opsætning af skærme på altaner og 
terrasser over brystningshøjde/rækværkshøjde. I 
træ og glas.  

 



 Ensartethed, farve, overvejelser omkring 
spejlinger/solreflekser. 

Formulering  til næste gang… 

7. 5 
min. 

Forårsblomsterløg i jorden i eksisterende bede?  

  Til efteråret sættes krokus og 
påskeliljeløg i de små 
bøgebede. Kurt 

8. 10 
min. 

Evt.  
Undersøge i råderet omkr. indvendige døre og 
muligheden for at skifte/male 
 
Husorden: ved rækkehuse, overdækning mellem 
skur og køkkenvindue. Ansøgning herom. Hvis 
overdækket terrasse (maks. antal m2). 
Bebyggelsesareal, hvor stort? 
 
Gule linjer, ved Blomstertoften 
Hunde  
 
Ved larm fra naboer kan man sende besked til 
administrationen 

 
 
 
 
Hvis det er lovligt, så skal det 
med i husorden…til afstemning 
 
 
 
Kurt 
Kurt/Tommy udarbejder plan 
ud fra husordenen 
 

   

9.  Ny datoer:  

            5 min. Afdelingsmøde d. 17. august, 2021 (stillingtagen til 
sted, bespisning, referent, dirigent) 
 
 
 
 
Nyt møde d. 10. juni Kurt og Tommy med. Spisning 
kl. 18. 

Lise-Lone har bestilt First Floor, 
Nordvesthallen, Tjørring til 
afdelingsmødet. 
Referent, dirigent ja tak, fra 
Fællesbo og hovedbestyrelsen.  
 
Invitere Tommy med til 
afdelingsmøde 
Lisbeth finder menu 

 Huskepunkter:  

 Punkter med til afdelingsmødet i august 

 Der skal arbejdes videre med beboerhusets renovering, men til endelig afstemning på 
afdelingsmødet til august/september 188.000 til projektering 

 Evt. større renovering af hockeybane 

 Mulighed for at lægge trykimprægneret træ ned på terrasse og altan, med samme 
tilskud som ved fliser. Minimum holdbarhed 10 år. 

 Orientering om daginstitution? 

 Evt. hvis lovligt: Husorden: ved rækkehuse, overdækning mellem skur og 
køkkenvindue. Ansøgning herom. Hvis overdækket terrasse (maks. antal m2).  
 

 Husorden: opstilling af læhegn på altaner og terrasser over brystningshøjde og hegn. 
Krav til materialer og udseende. 

10.  Markvandringspunkter:  

   



11.  Projekt  2027  

 Nye indgangsdøre til lejligheder 
 

 


